

AUGEND LIMITED
(TO BE RENAMED “AUMAKE INTERNATIONAL LIMITED”)

29 August 2017

PUBLIC OFFER CLOSING EARLY

Augend Limited (to be renamed “AuMake International Limited”) (the “Company”) wishes to advise that due to strong investor demand, the Public Offer is due to close earlier than the indicative closing date of 18 September 2017 as stated in the Prospectus dated 21 August 2017.

The Company encourages applicants who intend to participate in the Public Offer, to submit their applications via www.aumakeinvestors.com.au as soon as possible.

公开发售提前结束

Augend有限公司(待更名为“澳卖客国际有限公司”)希望告知广大投资人，由于强劲的投资需求，股票公开发售将早于2017年9月18号（来自2017年8月21号发行的招股说明书）结束。

本公司鼓励有意参与公开发售的申请人尽快通过www.aumakeinvestors.com.au提申请。

-ENDS-

Media Relations

Lynn Semjaniv

Sauce Communications

Mobile: 0481 004 797

Email: lynn@saucecommunications.com.au